



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 001

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # IC401683. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #IC401683. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 1:

As to the above-mentioned RFP, it states on page 19 in the conflict of interest section 2.4, that the contractor "shall not perform any services for any entity other than ISED". By this do you mean to say that we are not allowed to work for any other client regardless, or is it in the context that we cannot work for another client in a related business which would be deemed as a conflict, ie Coke the Pork association, the Canadian restaurant association, etc? Please clarify.

Answer No. 1:

The Conflict of Interest certification has been amended under IC40683 - RFP-DDS Amendment 001.

*****English Version Above*****

Question n° 1:

En ce qui concerne la demande de propositions susmentionnée, elle indique à la page 21 dans la section 2.4 du conflit d'intérêts que l'entrepreneur «dès la réception d'un contrat d'ISDE, l'entrepreneur n'acceptera aucune autre affectation que l'ISDE». Par cela, voulez-vous dire que nous ne sommes pas autorisés à travailler pour un autre client, ou est-ce dans le contexte où nous ne pouvons pas travailler pour un autre client dans une entreprise connexe qui serait considérée comme un conflit, c'est-à-dire Coke the Pork association, L'association canadienne de restaurants, etc.? Veuillez préciser.

Réponse n° 1:

L'attestation pour le conflit d'intérêts a été modifiée en vertu de IC401683 – RFP-DDS Amendment 001.